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Referat  

Skoleutvalget ved Rud videregående skole 

Møtested: Rud vgs, rektors kontor 

Dato: 11.05.2023 

Tid: 11:30 

Referent: Emel 

Medlemmer som møtte:  
Navn Funksjon Representerer 

Emel Emiri Haklaj 
Rune Ludvik Eriksen 

Lærer 
Assisterende rektor 

Representant for ansatte 
Representant for ansatte 
  
 

Serian Jeng Elev 3MDC Elev 

Victor Yankolov Elev 1MDF Varamedlem 

Ikke til stede: Ingeborg Haugen elev, Kaja Bors elev, Isak Strøm elev, Johannes Berger elev og Geir 

Lindblad rektor 

Saksliste: 
 Sak nr.: Tittel: U. off.  
6/22-23 Informasjonsflyt og flater 

 
 

7/22-23 Skolevalg  

   

   

 Eventuelt  
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Skoleutvalgets behandling av sakene: 
Sak 6/22-23 Informasjonsflyt og flater  
- Rune Ludvig informerer elevene om teamene som finnes der informasjon ligger for elevene. Mer 

spesifikke spørsmål om konkrete fag på MDD kan Jan Roger svare på. 

- Elevene foreslår at alle faglærere bruker de samme informasjonskanalene. VIS oppleves som litt 

forvirrende og uoversiktlig for elever. Elevene foreslår at det gjennomføres mer grundig opplæring i 

VIS på starten av skoleåret. Noen elever har egne klasseteam som kontaktlærer poster nødvendig info 

i og der alle elever og faglærere for den aktuelle klassen er medlem av. 
 
Sak 7/22-23 Skolevalg  
-  Rune Ludvig informerer om skolevalget og hvordan det fungerer. Debatten vil vare i ca. 45 min med 

valgtorg etterpå. Det vil settes opp stemmebåser, stemmesedler vil være tilgjengelige og det skal være 

så autentisk som er vanlig valg. Målet er at elevene for bedre forståelse for den demokratiske 

prosessen. 

Til høsten er det kommune og fylkestingsvalg. Det må sendes inn spørsmål knyttet til dette: f.eks. 

spørsmål knyttet til kollektivtransport, gratis skolemat, oppussing av Rud, fritidsaktiviteter for elever. 

Hvilke spørsmål kunne vært relevante å sende? Elevene foreslår at spørsmål som partiene har klare 

standpunkt om spørres om. Spørsmål knyttet til lærlingplasser er også aktuelle. Rune Ludvig foreslår at 

han poster info til elevrådet som da kan videreformidle videre gjennom tillitsvalgte. 

 

 

 
 


